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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  
 
 
Προς τον Υπουργό Υγείας, κ. Β. Κικίλια 
           
Θέμα: «Η κοινωνία της Βοιωτίας απαιτεί ξεκάθαρες απαντήσεις για το τι μέλλει γενέσθαι με το  Γ.Ν. 
Θήβας» 
 
Το Γενικό Νοσοκομείο Θήβας, υπάγεται στις διατάξεις του ΝΔ 2592/1953 «Περί οργανώσεως της Ιατρικής 
Αντίληψης» (ΦΕΚ 254/Α/53), αποτελεί Νομικό Πρόσωπο Δημοσίου Δίκαιου (ΝΠΔΔ) και σύμφωνα με το ΚΥΑ Αριθμ. 
Υ4α/οικ.120929 (ΦΕΚ 3480/31-12-2012, Τεύχος Β) διασυνδέεται με το Γενικό Νοσοκομείο Λιβαδειάς. 
Η συνολική δύναμη του νοσοκομείου, σύμφωνα με τον οργανισμό, ορίζεται σε 106 κλίνες, εκ των οποίων οι 6 
ανήκουν στο Κέντρο Φυσικής Ιατρικής και Αποκατάστασης (ΚΕΦΙΑΠ), ενώ η Ιατρική Υπηρεσία αποτελεί Διεύθυνση 
και διαρθρώνεται σε Τομείς (παθολογικός, χειρουργικός και εργαστηριακός), στους οποίους λειτουργούν Τμήματα 
κατά ειδικότητα, Μονάδες, Ειδικές Μονάδες, καθώς και Διατομεακά Τμήματα και λοιπά Τμήματα.  
Ωστόσο, οι ελλείψεις στο Γ.Ν. Θήβας σε ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό, έχουν επανειλημμένα καταστήσει 
προβληματική την λειτουργία του, θέτοντας σε κίνδυνο την επαρκή και ποιοτική φροντίδα των ασθενών που 
παρακολουθούνται συστηματικά ή προσέρχονται στην εφημερία. 
Ταυτόχρονα, δημιουργούνται καίρια ερωτηματικά σχετικά με τις προθέσεις της Κυβέρνησης για την μέλλον του 
Νοσοκομείου Θήβας, τα οποία ενισχύθηκαν και από τις δηλώσεις του Πρωθυπουργού για την υλοποίηση 
αναβληθεισών αποφάσεων παρέμβασης στα νοσοκομεία που δεν έχουν την νομική τους αυτοτέλεια, ο οποίος 
ανέφερε χαρακτηριστικά μεταξύ άλλων, ότι «…… δεν γίνεται να έχουμε τρία νοσοκομεία μέσα σε ακτίνα 20-30 
χιλιομέτρων…..». Τέτοια είναι και η περίπτωση των  νοσοκομειακών μονάδων της Βοιωτίας, όπως εξάλλου 
αναφέρθηκε και σε δημοσιεύματα του Τύπου. 
Παράλληλα, κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθμ. 949/19-7-2021 επίκαιρης ερώτησής μου για την υφιστάμενη 
κατάσταση στο Γ.Ν. Λιβαδειάς, σε σχέση με την στελέχωσή του, ο παριστάμενος Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας 
ανέφερε μεταξύ άλλων στην δευτερολογία του, ότι  «….. ο στόχος είναι τα νοσοκομεία, οι δομές –μην το βλέπουμε 
κτιριακά- να λειτουργούν συμπληρωματικά και μέσα σε ένα πλαίσιο συνέργειας. Γι’ αυτό μιλήσαμε για νοσοκομεία 
κόμβους και νοσοκομεία ακτίνας όπου θα διασυνδέονται, θα έχουν πληρότητα υπηρεσιών, επάρκεια προσωπικού 
και αποτελεσματική παροχή υπηρεσιών υγείας ……». 
Επειδή οι πολίτες ανέμεναν, συνεχιζόμενης της πανδημίας, η Κυβέρνηση να προβεί στις αναγκαίες εκείνες 
ενέργειες, προκειμένου να ενισχυθεί το Εθνικό Σύστημα Υγείας, με αυτονόητες ενέργειες στελέχωσης των 
νοσοκομείων με ανθρώπινο δυναμικό και εφοδιασμό του αναγκαίου εξοπλισμού, 
Επειδή οι ελλείψεις σε προσωπικό αλλά και οι μη μόνιμες λύσεις που δίνονται κατά καιρούς, είναι γνωστό ότι 
διαταράσσουν την εύρυθμη λειτουργία του Γ.Ν. Θήβας και των παρεχόμενων υπηρεσιών, 
Επειδή οι πραγματικές ανάγκες της περιοχής, με γεωγραφικά και πληθυσμιακά κριτήρια, απαιτούν μόνον την 
ενίσχυση του Γ.Ν. Θήβας, 
Επειδή οι δηλώσεις του Πρωθυπουργού ως και οι αναφορές του Αναπληρωτή Υπουργού Υγείας, έχουν προκαλέσει 
αναστάτωση στον Δήμο, τους φορείς και στην κοινωνία της Θήβας αλλά και των όμορων δήμων, 
 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Ποιος είναι ο σχεδιασμός της Κυβέρνησης για τη δομή και τη λειτουργία του Γ.Ν. Θήβας;  
2. Θα διατηρηθεί η υφιστάμενη μορφή ή βρίσκεται υπό επεξεργασία κάποιο σχέδιο αναδιάρθρωσης των 

παρεχόμενων υπηρεσιών υγείας της εν λόγω υγειονομικής δομής; Εάν υφίσταται υπό εξέλιξη σχέδιο, ποιες 
συγκεκριμένες αλλαγές θα επέλθουν και εάν έχει προϋπάρξει σχετική διαβούλευση;  
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